
Voortgangsbericht nummer 20 initiatiefgroep dd 8 september 2023 

 

Beste goudkoper, 

Het is al ruim 6 weken geleden dat u onze laatste update ontvangen 
hebt. Een update die niets anders voorstelde dan dat er achter de 
schermen veel gedaan wordt, dat de vooruitzichten nog steeds positief 
lijken en dat we nog steeds geen enkele garantie op een goede afloop 
kunnen geven. 

Tot zover niets nieuws.  

Als initiatiefgroep zijn we onlangs bij elkaar geweest om de stand van 
zaken te bespreken. Dit aan de hand van een gedetailleerd verslag van 
Wil over alle contacten die hij onderhoudt, over alle ballen die hij in de 
lucht moet zien te houden om de spanning, die op het gehele proces 
gelegd is, niet te verliezen en over hoe andere belanghebbende partijen 
onze acties al dan niet weten te waarderen.  

We hebben al eerder opgemerkt: als het om veel geld gaat, dan kunnen 
sommige mensen apart gedrag gaan vertonen, en dat is precies wat er 
gebeurt en waar we als initiatiegroep rekening mee moeten en proberen 
te houden.  

Algehele conclusie en gevoel bij de initiatiefgroep is als volgt: het schip 
met geld heeft de veilige haven in zicht en bijna bereikt. We denken dat 
we binnen enkele weken zeker weten of het schip veilig aangemeerd is 
of op de rotsen kapot geslagen is. Daarmee is de situatie van hom of kuit 
bezegeld en weten we of alle door ons geleverde inspanningen tot een 
goed resultaat geleid hebben. De kans daarop achten we zeker 90% 
maar ja, dat zegt niets zolang we ook nog met die 10% te maken 
hebben.  

Positief is in ieder geval dat uw geduld niet veel langer meer op proef 
gesteld wordt en er zekerheid verkregen gaat worden. Alles heeft erg 
lang geduurd wat met name ook veroorzaakt is doordat we alles op een 
volstrekt legale en transparante wijze in een vat gegoten hebben zonder 
onduidelijke geldstromen. Daarbij zijn alle formele procedures van de 
Tanzaniaanse overheid gevolgd hetgeen nogal sterk vertragend gewerkt 
heeft op de snelheid van het totale proces maar de degelijkheid van het 
proces wel ten goede gekomen is.  



Dus uit die hoek kunnen geen apen meer uit de mouw komen. Ergo, we 
beginnen voorzichtig al wat na te denken over hoe we een en ander 
vorm zullen gaan geven als we onverhoopt succes boeken. Over hoe we 
onze achterban blij kunnen gaan maken en met wat?  

Kortom, daar kunnen we nu nog van dromen zolang de kans nog bestaat 
dat we een positief resultaat bereiken. Laat dat dromen dus voorlopig 
maar aan de initiatiefgroep over. Zodra wij 100% zekerheid hebben over 
het resultaat (zowel positief als negatief) van onze inspanningen, laten 
we het u onverwijld weten. We verwachten dat dat rond medio 
september 2023 meer duidelijk geworden is.  

Maar stel dat het ons lukt om de mijn te verkopen, dan moet dat geheel 
nog wel op een verantwoorde manier in de steigers gezet worden zodat 
u noch wij overvallen worden door “lastige wetgeving en 
belastingverplichtingen” in binnen- en buitenland of dat we bij onze 
activiteiten belemmerd worden door ongecontroleerde beslagleggingen. 
Dat zal naar verwachting zeker enkele maanden van puzzelen worden, 
samen met in te huren specialisten, om de juiste vorm te vinden waarin 
we het goud dan wel de gelden kunnen overdragen aan de 
certificaathouders tegen inlevering van hun certificaten.  

Details die om concretisering vragen zijn onder andere: wisselkoers 
dollar, vaststelling van de te hanteren goudprijs, in rekening te brengen 
kosten aan deelnemers uit onze achterban die niets wilden bijdragen in 
de kosten, idem voor goudkopers die zich niet bij de initiatiefgroep wilden 
aansluiten, enz, enz. 

Daarmee bedoelen we dat u niet binnen enkele weken iets op uw 
rekening mag verwachten. Dat wordt een apart traject waarvan we u via 
voortgangsberichten weer op de hoogte zullen houden. Streven is wel 
om het geheel in dit jaar nog af te ronden. Dat wil zeggen, voor zover het 
de deelnemers betreft uit onze achterban. Daar gaat in eerste instantie 
met prioriteit onze zorg naar uit zoals we steeds hebben aangegeven.  

Tot zover deze update zoals die al een tijdje klaar lag om verzonden te 
worden, maar we hebben gewacht totdat we wat meer nieuws konden 
vertellen. En dat is nu het geval!!  

We kunnen u nu meedelen dat het schip goed door de branding heen 
gevaren is en dat we inmiddels op het strand staan. Het verkoopproces 
van de mijn ziet er serieus uit. We zijn op wonderbaarlijke wijze in bezit 
gekomen van alle vereiste documenten die nodig zijn om tot een verkoop 



te komen. Serieuze partijen doen nu een due diligence op de 
documenten en de onderliggende waarde van de mijn. Dat is een uiterst 
kritisch proces want banken zijn zeer voorzichtig geworden met het 
verstrekken van kredieten en daar lopen we nu tegen aan. We houden 
het er nog steeds op dat het goed gaat komen, maar voor het zover is 
zal er nog flink wat water door de Rijn en de Maas stromen. Tot het 
moment dat we 100% zekerheid hebben is het nog geen gelopen race. 
We zijn nu op een punt gekomen waarvan we alleen maar gedroomd 
hebben, we hebben zeg maar een top bereikt, maar zien nu ook aan de 
andere kant van de berg de volgende toppen liggen waar we nog 
overheen moeten.  

Gelet op het voorgaande en alle gepleegde inspanningen die met moed, 
volhardendheid en bloed, zweet en tranen tot het huidige resultaat geleid 
hebben, hebben we er vertrouwen in dat we op deze ingeslagen weg 
succesvol door kunnen blijven gaan, maar het blijft in alle eerlijkheid nog 
bijzonder spannend.  

We denken dat het gaat lukken, maar kunnen helaas nog niets 
garanderen. 

Met een hartelijke groet,  

Mede namens de initiatiefgroep,  

 

Haitze Meurs 

 

 

 

 

 


